
 

 

 

 

 

 

Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, de heer Benjamins, nodig ik u uit voor de commissievergadering 

Financiën en Veiligheid van woensdag 4 april a.s.  om 13.00 uur.  

 

Verlengen kadernota Integrale Veiligheid 

 

Bij de bespreking van het Jaarplan Veiligheid 2018 in uw vergadering van december 2017 

kwam reeds het voornemen van het college aan de orde om de kadernota integrale veiligheid 

2015-2018 met een jaar te verlengen in verband met de aanstaande herindeling. Tegen dat 

voornemen rees toen geen bezwaar. Het voorliggende raadsvoorstel Verlengen kadernota 

Integrale Veiligheid 2015-2018 wil e.e.a. nu formaliseren, en de kadernota van toepassing 

laten verklaren ook op het jaar 2019. 

 

Correcties Beginbalans 2017 

 

Vorig jaar kreeg de gemeente een afkeurende accountantsverklaring bij de gemeenterekening 

2016. Een deel van de bevindingen van PwC zijn nog in de rekening verwerkt, maar door de 

vele onzekerheden is op een gegeven moment besloten geen verdere aanpassingen meer te 

doen. Daardoor geeft de eindbalans 2016 / beginbalans 2017 niet in alle gevallen het juiste 

beeld. E.e.a. is de afgelopen tijd verder in beeld gebracht, en het voorliggende raadsvoorstel 

beoogt de Correcties Beginbalans 2017 vast te stellen. Hierover wordt op dinsdagavond 3 

april a.s., voorafgaand aan de fractievergaderingen een technische sessie aangeboden (i.c.m. 

de grondexploitaties).  

 

In bovengenoemd raadsvoorstel wordt ook ingegaan op de motie Grens ruil Incidenteel / 

Structureel uit de begrotingsraad van november 2017. De motie verzoekt het college om te 

onderzoeken tot welk niveau de inzet van ruilmiddelen kan worden toegepast, welke 

ruilmiddelen in de toekomst tee verwachten zijn en wat de (structurele) effecten van de inzet 

op de meerjarenbegroting en de financiële kengetallen zijn. Er blijken op dit moment twee 

nieuwe ruilmogelijkheden te zijn. 
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Bovengenoemd raadsvoorstel is te laat ontvangen om nog met de ‘piepmail’ mee te kunnen, 

maar moet wel mee met de april-cyclus. De agendacommissie heeft besloten om het 

vooralsnog op conform te zetten, en vervolgens mee te sturen met de volgende ‘piepmail’. 

Als blijkt dat drie of meer fracties bespreking wensen, gaat het stuk alsnog naar discussie. 

 

Ingekomen stukken 

 

In de brief van het audit committee wordt aandacht besteed aan de managementletter van de 

accountant over de interimcontrole, de zgn. Duisenbergmethode en de sessie over de 

voortgangsrapportages die inmiddels heeft plaatsgevonden. 

 

De derde Veiligheidsmonitor over 2017 gaat over de periode september – december. De 

politiecijfers geven een daling aan wat betreft woningcriminaliteit, geweldsdelicten, 

overlastmeldingen, en ook op de onderdelen bedrijfscriminaliteit, fietsendiefstal en 

drugshandel. Voor het eerst maken ook de cijfers van het Meldpunt Overlast en Zorg deel uit 

van de monitor. De peiling van het veiligheidspanel geeft aan dat het onveiligheidsgevoel  

licht blijft dalen. Toegevoegd is ook een factsheet van de Brandweer met de uitrukcijfers en 

info over Brand Veilig Leven. De volgende monitor wordt verwacht in juni en zou betrokken 

kunnen worden bij de bespreking van de gemeenterekening begin juli.  

 

Het college meldt een voornemen tot gunning ontwerpteam revitalisering stadhuis. Na een 

zgn. openbare aanbesteding met voorselectie kwam Happel Cornelisse Verhoeven 

Architecten BV als beste inschrijver uit de bus. Het adviesrapport van Twynstra Gudde met 

beschrijving van het proces en motivering van de keuze is bijgevoegd. 

 

In december jl. besprak u het jaarplan veiligheid 2018. De wens kwam naar voren om op al 

de onderdelen van het jaarplan indicatoren te benoemen. Na overleg met een aantal 

raadsleden heeft dit geleid tot het voorliggende Gewijzigd jaarplan Veiligheid 2018, waarin 

de ontbrekende indicatoren zijn aangevuld. 

 

Evaluatie Casinobrand 

 

De Veiligheidsregio heeft in opdracht van de burgemeester een evaluatie uitgevoerd van het 

optreden van de crisisorganisatie rond de brand bij Holland Casino aan het Kattendiep, 

augustus vorig jaar. Naast de gebruikelijke evaluatie vanuit de Veiligheidsregio zelf 

(‘Multidisciplinair evaluatieverslag’) is er ook een evaluatie vanuit het COT uitgevoerd 

(‘Thematische evaluatie crisismanagement’) . De brandweer heeft onderzoek gedaan naar het 

ontstaan en het verloop van de brand. De drie onderzoeken worden nu aan u voorgelegd, met 

een begeleidende brief van de directeur van de VRG, Wilma Mansveld.  

 

De belangrijkste leerpunten / aanbevelingen hebben te maken met de overgang van de acute 

fase naar de nafase; gebleken is dat de overdracht niet vlekkeloos is gelopen, waardoor er 

problemen ontstonden m.b.t. de informatievoorziening en communicatie. Een aantal 

aanbevelingen hebben betrekking op de VRG zelf en zullen daar worden opgepakt, andere 

zijn voor de gemeentelijke kolom Groningen en de eigen organisatie. 

 

Bespreking van de brief is aangevraagd door D66, SP, PvdA, GroenLinks, VVD en Stad & 

Ommeland. 
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Jaarverslag Rekenkamercommissie 

 

Reeds in februari jl. stuurde de Rekenkamercommissie u haar jaarverslag over 2017. Dit is 

toen door de raad voor kennisgeving aangenomen. De RKC heeft echter aangegeven toch 

graag hierover met u door te spreken. De agendacommissie is hiermee akkoord gegaan en 

heeft de RKC gevraagd een oplegnotitie bij het verslag te schrijven om de bespreking 

enigszins te faciliteren. Deze is inmiddels ontvangen en hangt ook aan de agenda. De RKC 

hoort graag wat u vindt van de rapporten, onderzoeksonderwerpen, de aanpak en de 

besteding van het budget. Ook kunt u alvast vooruit kijken naar de toekomst van het 

instrument rekenkamer na de herindeling. 

 

 

 

Met vriendelijke groet,  

namens de voorzitter, 

 

 

 

 

Wolbert Meijer, raadsadviseur  


